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Møteinnkalling / Agenda  
FNF Rogaland styremøte 
 
Dato: Mandag 19. september kl. 15 

Sted: Ryfylke Friluftsråd og via Teams 

 
Til stede: 
 Stavanger Turistforening (STF) v. Anne Katrine Lycke 

Naturvernforbundet (NiR) v. Erik Thoring  
Ryfylke friluftsråd v. Hans Olav Sandvoll  
NSF Vesterlen krets v. Ivar Nøttestad (på Teams) 
Rogaland KFUK-KFUM speidere v. Ingvild Kjosavik 
NJFF Rogaland v. Ragnhild Ottesen 
Haugesund Turistforening (HT) v. Karl Andreas Knutsen (på Teams) – saker 60/20 og 62/20 

Forfall: Norsk Ornitologisk Forening (NOF) 

Møteleder: 
 Ivar Nøttestad 
Referent: 

Emily Halvorsen, koordinator 
 
Saksliste 

Sakene ble behandlet i en annen rekkefølge men refereres pr. saksnummer her: 

59/20 Dagsorden 
- Ingen kommentarer til innkalling eller saker til eventuelt 
- Referat fra styremøte 7. september – godkjent – legges ut 
- Neste møter: 30. november på Mostun inkl. førjulsavslutning og feiring av gode resultater! 

Oppfølging: Erik og Emily ordner det praktiske 
 
60/20 Årsmøte og samling – planlegging 

Tid: Fredag 29. – lørdag 30. januar, 2021 
- Sted: Ryvarden fyr og Flokehyttene – bestilt via HT, tilbud fra Sveio kommune sendes til 

styret. 

- Årsmøtet – oppfølging:  
Brev til styrene i organisasjonene om representasjon og innkalling sendes i november etter 
mønster fra de siste par årene. Utkast til årsmelding, forslag til årsplan, forslag til revidert 
strategiplan, revidering av vedtekter (kun endring av rapporteringsdato), og regnskap m. 
prognose for resten av året legges fram i møtet 30. november. 

- Strategisk plan og mulige endringer diskuteres i neste møte. 

- Tema og organisering av befaring fredagen og seminar på lørdagen – Mulige tema: 
kystnatur- og vannforvaltning med undertema naturmangfold, restaurering, forsøpling, 
oppdrett, strandsone og interkommunalt samarbeid.  

Befaring fredagen og mulige foredragsholdere: Vannområde koordinator for Haugalandet, 
ny miljørådgiver i Haugesund kommune og prosjektleder i marin forsøpling hos Ryfylke 
friluftsråd. Emily kontakter dem i første omgang. Ole Jacob Vårrå ble også foreslått. 

Forslag om besøk hos Alginor og tur til Årabråt på vei til Ryvarden på fredagen. Emily 
kontakter Alginor og sjekker bussleie. Erik sender info. til styret om Årabråt prosjektet. 
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61/20 Invitasjon til møte i Regional-, kultur- og næringsutvalget – 19. november 
- FNF-R har takket ja. RogFK tar et forbehold om mulig utsettelse til neste møte i utvalget. 

- Anne Katrine, Erik, Hans Olav og Emily deltar. Vi får ca. 30 min. 15 av disse settes av til 
presentasjon. Tid for spørsmål må også planlegges. 

Oppfølging: Emily lager utkast til presentasjon om FNF og hva FNF har jobbet med historisk 
og fram til nå, forumets faglige styrke og nettverk, og konstruktive tilbakemeldinger til 
fylkeskommunen. Sendes til styret ca. en uke før. Styret legger til tema som bør fremheves. 

 
62/20 NVE høring - Statnett – konsesjonssøknad Blåfalli – Gismarvik – frist 14. desember 

- Kalland orienterte om traseen og tekniske løsninger, møter og HTs innspill; HT har deltatt på 
kontormøtene til Statnett og Kalland har hatt møter med planavdelingene i Tysvær og 
Vindafjord kommuner. Mye av traseen går langs eksisterende linjer og det vil ikke være mulig 
å gjøre så mye. De viktigste innspillene fra HT gjelder bla. fjordkryssinger 

Oppfølging og vedtak: 
HT v. Kalland og Sven Oscar kaller inn til et eget FNF møte på Haugalandet.  

Emily sender HTs utkast til uttalelse til FNF-R styre og til FNF Hordaland/Vestland. Innspill 
ønskes om naturverdier.  

Emily koordinerer mulig felles uttalelse med Silje, koordinator i FNF Hordaland/Vestland 
Saken tas opp igjen i neste FNF-R møte 30/11 

 

63/20 Vindkraft 
- Status for filmproduksjon og oppfølging – Anne Katrine orienterte om Moxi film sitt arbeid. 

Filmen vil være i form av en historie om et endret landskap, en dagbok 80 år fram i tid fortalt 
av en ung kvinne nå, og går mye på følelser.   

Oppfølging: Filmen skal være ferdig om ca. 2 uker. Det blir viktig å følge med på 
lanseringsdato og være klar for deling i sosiale medier. 

- Anne Katrine orienterte også om DNTs arbeid inkl. dronefilming i sørfylket og om møter med 
stortingspolitikere ang. stortingsmeldingen. Den skal etter planen behandles ferdig før Jul. 

- Regjeringens gjennomgang – flere orienterte; Tysvær er allerede under konstruksjon tross 
avsløring om bestikkelser av naboer. NVR har opprettet en meldetjeneste for vindkraft. Rødt 
har vært i kontakt med FNF-R om og ønsket innspill. Moxnes, leder i Rødt, har hatt befaring 
sammen med Marit Breivik og fått info. om Faurefjell, det prosjektet som er mest aktuelt å 
stoppe nå.  

- Henvendelse fra Miljøvernforbundet om felles uttalelse om stortingsmeldingen – Emily 
orienterte.  

Vedtak: FNF-R avventer og vurderer kun dersom det kommer et konkret forslag til uttalelse. 
Samarbeid er lite sannsynlig men det kan være aktuelt med en egen FNF uttalelse som 
fremmes i tillegg til en fra Miljøvernforbundet.  

- Valg 2021 – Forslag og vedtak: FNF-R planlegger et politisk vindkraftarrangement en mandag 
i februar eller mars 2021. Målgruppe er stortingskandidater. Både Moxi filmen og 
dronefilmer kan vises. 

Oppfølging: Anne Katrine og Erik lager programforslag og utkast til invitasjon. Emily 
undersøker mulige datoer og bestiller konferanselokaler på Clarion Hotel Energy for opp til 
200 deltakere. 
 

64/20 Nydyrking  
- Emily orienterte om vedtak i klagesak i Hå om gårdsvei som ble bygget uten tillatelse. 

Resultatet ble et kompromiss der deler av veien må tilbakeføres pr. endelig behandling.  

https://www.nve.no/konsesjonssaker/konsesjonssak?id=4728&type=A-1
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- Gjesdal kommune har godkjent nydyrking i myr og nær vannforekomst i Figgjovassdraget, 
Ytre Lima i Gjesdal. Emily orienterte. 
Behandling: Klage sendes pr. tidligere vedtak i FNF-R om nydyrkingssaker.  
 

65/20 FNF internt og nasjonalt 
- FNFs tildelinger over statsbudsjettet økes med NOK 1,5 mill til 15,5 mill. Emily orienterte; KLD 

merker det gode arbeidet FNF gjør. Bruk av midlene vil bli gjenstand for behandling i 
nasjonalt styre og vil bla. ta hensyn til FNFs økonomi modell, lønnsjusteringer, usikkerhet ved 
fortsatt støtte fra fylkeskommunene, oppgradering av FNFs felles systemer m.v. 

- FNF samlinger for koordinatorer og fylkesstyremedlemmer blir regionvise grunnet Covid19. 
Agder, Rogaland og Vestland samles på Herdla og Biologen ved Bergen 11. – 12. november. 
Emily og Ivar deltar. Emily la fram program der hovedtema er vannforvaltning. 
 

66/20 Flere planer, saker, diverse 
a. NVE tilleggshøring – kraftledning Dalen – Hjelmeland. Erik orienterte; Lyse har kommet med 

et dårligere forslag enn det opprinnelige. NVR Strand tar saken videre. 

b. Naturvern på Haugalandet – Erik orienterte om ny entusiastisk, frivillig gruppe som har 
‘adoptert’ et område på Årabråt for restaurering. Gruppen ledes av Dr. Arne-Christian Mohn. 
Haugesund kommune har ansatt ny miljøvernrådgiver og NiR opplever velvilje også fra den 
kanten.  
Forslag/oppfølging: Vi får en guidet tur på Årabrot ifm. storsamling og inviterer rådgiver til 
seminaret. Se også sak 60/20 

c. Regionalplan for kulturminner – Hans Olav orienterte fra møter; Ryfylke friluftsråd følger opp 
saken og vil gjerne ha innspill og samarbeid med flere av organisasjonene. Han ønsker også 
en diskusjon om friluftsskoler og leirskoler, nå pliktig i nyeste læreplan. Da må også 
formidlingen samsvare og knyttes til landskapet.  
Oppfølging: Ryfylke friluftsråd sender utkast til uttalelse til organisasjonene.  

d. FNF i Stavanger – flere orienterte fra møte i faglig råd 15. september; spesielt om Grønn plan 
(første møte i referansegruppe 23. oktober), og planer i Sørmarka. Tross løfter fra politikere i 
folkemøtet ‘Slå ring rundt Sørmarka’ går kommunen videre med regulering a idrettspark ved 
Sørmarka arena. FNF har i flere omganger uttalt seg om området ifm. idrettsformålet, 
bygging av sykkelstamvegen og ved asfaltering av turveg m.m. NiR sendte en uttalelse på 
vegne av flere og ber om at området tilbakeføres til våtmark. Uttalelsen legges ut. 

Konklusjon og oppfølging ellers; Sakene tas til etterretning. Sørmarka forslaget kan spilles inn til 
handlingsplan for Jæren vannområde ifm. høring av Regional vannforvaltningsplan til våren. 

 
67/20  Eventuelt 

- Ingen saker 
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Vedlegg - Faste o-saker om møter, koordinators fravær, konferanser, seminarer o.l. (oppdateres) 
 
FNF Rogaland, SVG, Haugalandet 

- Styre: 30. november 
- Haugalandet AU: Møter bestemmes ved behov 
- Faglig råd i Stavanger: 10. november  
- Møte andre ifm. styremøter; Styreleder i Lyse – aktuelt tema kraftkrevende industri? Partiet 

Rødt. Senterpartiet. 
 

Koordinators andre møter (ca. daglange), befaringer og fravær: 
- Koordinator deltar som tillitsvalgt i lønnsforhandlinger 27. oktober 
- FNF koordinatorsamling for Agder, Rogaland og Vestland 11. – 13. oktober på Herdla ved 

Bergen.  
- FNF-R styremedlemmer og koordinator er invitert til møte i Fylkeskommunens regionalutvalg 

for kultur og næring 19. november 
- Koordinator deltar i Naturviternes hovedstyremøte 25. – 26. november på Østlandet 

 
Kommende seminarer/konferanser/arrangement (listen m. koblinger legges ut på FNF-
nett.no/Rogaland): 

- Broen til framtiden – ‘Bærekraft som konkurransefortrinn’, 28. oktober – Haugesund 
- Broen til framtiden –  ‘Hva skal vi leve av etter oljen’, 29. oktober - Stavanger 
- GIS kurs v. FNF Vestland/Hordaland,  28. – 29. oktober og 2. – 3. november 
- Treffpunkt øyane; utvikling på sjø og land, 2. november, Finnøy 
- Havvindkonferanse – Highwind 2020,  4. november, Stavanger og streames (se kobling 

nederst)  
- Naturviterforum – ‘Hvordan verne naturen og skape verdier av den’ - 5. november i Oslo* 
- Havbrukskonferanse – ‘Havbruk til hav’s, 17. – 18. november, Stavanger  
- Friluftslivskonferanse Hamar – 18. -19. november – v. FL m. flere 
- Nasjonal vannmiljøkonferanse og forskningsdag; høringskonferanse for 

vannforvaltningsplanene, 26. – 28. april 2021 – i Oslo* 
 
*Koordinator planlegger å delta 
 
Seminarer som har vært og kan streames/lastes ned: 

- Nasjonalt seminar om restaurering av vassdrag og våtmark – 10. – 11. september – se 
presentasjoner her. Anbefales! Se spesielt Dag 2 key note; Hans Joosten, Greifswald Mire 
Centre 

- Webinar om strandsone – 23. september v. Norsk Friluftsliv m.fl. – se webinaret her 
- KS stormøte om vindkraft – 30. september og 1. oktober, se opptakene her. 

https://naturvernforbundet.no/arrangementer/broen-til-framtiden-barekraft-som-konkurransefortrinn-article40991-198.html
https://naturvernforbundet.no/arrangementer/broen-til-framtiden-hva-skal-vi-leve-av-etter-oljen-article40994-198.html
https://fnf-nett.no/hordaland/velkommen-til-qgis-kurs/
https://www.naeringsforeningen.no/moeter/high-wind-2020-a-two-day-conference/
https://www.naturviterne.no/apne/naturviterforum-hvordan-verne-naturen-og-skape-verdier-av-den-article18628-435.html
https://www.naeringsforeningen.no/moeter/havbruk-til-havs/
https://www.vannportalen.no/arrangementer/nasjonal-vannmiljokonferanse-og-forskningsdag---oslo-26.---28.-april-2021/
https://www.vannportalen.no/aktuelt/20202/se-presentasjoner-og-opptak-fra-seminaret-om-restaurering-av-vassdrag-og-vatmarker/
https://www.vannportalen.no/aktuelt/20202/se-presentasjoner-og-opptak-fra-seminaret-om-restaurering-av-vassdrag-og-vatmarker/
https://norskfriluftsliv.no/se-webinaret-strandsonen-stadig-mindre-tilgjengelig/
https://www.ks.no/fagomrader/samfunnsutvikling/samfunnplanlegging/fag--og-dialogseminar-om-vindkraft/

